
Referat af bestyrelsesmøde den 3. maj 2017

Tilstede: Formand **Shahbaz**, Best.medlem **Cengiz**, Best.medlem **Therese**

Fraværende: Suppleant **Adile**, Suppleant **Malik**

Dagsorden

- 1 - Valg af dirigent
- 2 - Valg af referent
- 3 - Godkendelse af referat fra sidste møde
- 4 - Formandsnyt
- 5 - Køkkener
- 6 - Kulturweekend 2017
- 7 - Brøndby Boligselskab årlige konference 8. september 2017
- 8 - Parkeringspladser
- 9 - Barnevogns- og cykelrum
- 10 - Evt.

Ad 1)

Cengiz blev valgt som dirigent af mødet

Ad 2)

Therese blev valgt som referent

Ad 3)

Referat godkendt uden bemærkninger

Ad 4)

Shahbaz informerer om, at HP4-arbejdet forventes at blive genoptaget i 2018, og afdelingen afholder det ordinære afdelingsmøde i Perlen tirsdag den 9. maj 2017 kl. 19:00, hvor der blandt andet skal godkendes budget for 2018 og vælges 3 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter.

Ad 5)

Vi afventer pt. Brøndby Kommunes endelige godkendelse, førend afdelingen kan gøre brug af den kollektive råderet til køkkenfornyelse.

Arbejdet forventes fortsat at kunne gå i gang i løbet af sommeren/sensommer 2017.

Nærmere info følger.

Ad 6)

Therese arbejder i styregruppen vedrørende planlægningen af Kulturweekenden, som afholdes 9.-11. juni 2017. Der er mange, som skal kontaktes, og vi er ved at få tilrettelagt et program i samarbejde med de lokale foreninger. Therese oplyser, at der i forbindelse med arrangementet vil blive behov for frivillige. Har du lyst til at give en hånd med, så kontakt gerne Netværkskontoret i Cafe13 eller Therese (Dyringparken 72, [3.th](#)).

Ad 7)

Der afholdes konference for afdelingsbestyrelserne i Brøndby Boligselskab den 8. september 2017 - Endelig tilmelding kan først finde sted efter valg af nye bestyrelsesmedlemmer + suppleanter.

Ad 8)

Shahbaz vil bede vores Lokalinspektør, Søfren Ingemann, om at indhente tilbud fra 3 forskellige leverandører med henblik på etablering af flere P-pladser.

Ad 9)

Bestyrelsen har godkendt en ansøgning fra beboere i Dyringparken 76 + 78. Der er søgt om at barnevogns- og cykelrummet byttes rundt, da der er større behov for et stort rum til cykler end til barnevogne i den pågældende opgang.

Hvis du mener, at pladsen til barnevogne/cykler i din opgang kan udnyttes bedre end idag, så er du velkommen til at ansøge om en ændring hos bestyrelsen. Vi vil så undersøge forholdene i den pågældende opgang, og vurdere om det er muligt at imødekomme ønsket.

Ad 10)

Vi snakkede om afholdelse af sommerfest for beboere i afdelingen i slutningen af august måned, såfremt der er interesse for det - Kom gerne med forslag/ønsker til os.

De nye legepladser er meget populære og velbesøgte - også af større børn, samt børn fra andre afdelinger. Shahbaz har fået henvendelser over at der er store børn, som benytter legepladsen. I afd.bestyrelsen er vi enstemmigt blevet enige om, at vi hverken kan forbyde eller føre tilsyn med, hvem som bruger de nye legeredskaber.

Vi har observeret, at mange børn benytter bænkene, som afsats til svævebanen. Er den nuværende afsats for lav, og skal den eventuelt justeres? Er det ok, at bænkene bruges som afsats, og kan det forhindres?

Vi vil undersøge, om der er behov for skiltning, hvor det fremgår tydeligt, hvor mange personer/kg. der må være i rulletromlen, hængekøje, samt svævebane ad gangen.

Shahbaz går videre til Lokalinspektør, Søfren Ingemann med alle spørgsmål vedrørende legepladsen, og følger samtidig op på om legepladserne er blevet sikkerhedsgodkendt af myndighederne.

Afdelingsbestyrelsesformand



Shahbaz Chauhan

Bestyrelsesmedlem



Therese Gudmundsen